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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:581 Kostnaden för höghastighetsjärnvägen

Jag har tidigare ställt en fråga till infrastrukturministern (fråga 2019/20:495) 
om Riksrevisionens granskning av statens planerade höghastighetsjärnväg. 
Riksrevisionen fastslår att projektet beräknas kosta mer än som tidigare 
aviserats.

Jag frågade hur mycket infrastrukturministern tror att projektet kommer att 
kosta skattebetalarna. Oavsett om projektet höghastighetsjärnväg ska lånas till 
eller betalas med budgeterade pengar så kommer skattebetalarna att förr eller 
senare få stå för notan.

Enligt ministern är det en viktig pusselbit i januaripartiernas överenskommelse 
att få till en höghastighetsjärnväg.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Kommer ministern att ta något initiativ för att beräkna vad den totala kostnaden 
av höghastighetsjärnvägen kommer att kosta skattebetalarna och redovisa detta 
för riksdagen?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-06
Besvaras senast
2019-12-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


